
Provincie Flevoland

2. Kan het college aangeven wanneer deze aanvraag is ingediend?

Antwoord:
Het Flevolands Programma Landelijk Gebied is op 30 juni 2023 ingediend bij het Rijk.

Antwoord op vraag 4 en 5:
Het is ons bekend dat het totaal van aanvragen voor het Transitiefonds hoger is dan het door het 
Rijk aangegeven budget De minister heeft aangegeven met alle provincies hierover in gesprek te 
willen.

Antwoord:
Zoals besproken in PS van 28 juni 2023 heeft provincie Flevoland heeft een aanvraag ingediend 
voori miljard euro uit het Transitiefonds Landelijk Gebied op basis van het Flevolands Programma 
Landelijk Gebied (FPLG).

Antwoord:
Zie antwoord bij vraag 5.

5. Welke problemen voorziet het college nu zeer waarschijnlijk aanzienlijk gekort gaat worden op de 
middelen die in Den Hoog beschikbaar zijn gesteld?

Schriftelijke statenvragen van de Statenfractie van 50PLUS over Aanvraag gedaan met betrekking 
tot stikstof, ingediend op 28 augustus 2023, en de antwoorden daarop van het college van 
Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 26 september 2023 (3168364).

3. Kon het college aangeven voor welk bedrag een aanvraag is gedaan, kon het college aongeven of 
hier vanuit Den Haag al toezeggingen voor gedaan zijn?
Uit gesprekken, in het verleden, met de gedeputeerde was duidelijk dat andere provincies reeds 
een aanvraag hadden ingediend in Den Haag. Echter dat de provincie Flevoland in het verleden nog 
geen aanvraag had ingediend.

7. Kon het college aongeven of er net als vele andere provincies in aanvraag is gedaan bij het 
ministerie in verbond met mogelijke compensatie van stikstof, en of voor andere stikstof en 
notuurplonnen?

4. Verwacht het college dat een probleem zou kunnen ontstaan nu blijkt dat er met grote 
waarschijnlijkheid een gebrek is aan voldoende middelen om alle plannen tegemoet te komen, en 
zo ja, wat voor impact heeft dit op at onze stikstof- en natuurplannen?

Antwoord:
Er is een aanvraag ingediend voor 1 miljard euro. Er zijn hiervoor door het Rijk nog geen 
toezeggingen gedaan.

Naar aanleiding van een publicatie in de Telegraaf van 28-08-2023:
httos://www.telegraof.nl/nieuws/1221400884/milieufondsen-onder-vuur-wot-goat-nieuwecoalitie-
doen-met-de-geoormerkte-miliorden


